



Den 04.12.18

Referat af SB-møde d. 03.12.18

Tilstede: Mikkeline, Jesper, Jesper, Natasja, Kirstine, Helene, Hugo, Agnes, Connie, Pia, Karen H, og Karen B

1.	<p>Godkendelse af dagsorden.</p> <p>Godkendt</p>	
2.	<p>Godkendelse af referat.</p> <p>Referat af mødet d. 29.10.18 godkendt</p>	
3.	<p>Meddelelser fra elevrådet</p> <p>Elevrådet har aftalt at hver klasse skal skrive et julebrev til Jesper Christensen (børne-og ungeborgmester), hvor der vil være fokus på tilstanden af omklædningsrummene, ventilation i fysik/kemilokalet og problemer med kulde/varme i lokalerne. Endvidere vil elevrådet invitere borgmesteren ud og se skolen.</p> <p>Elevrådet havde en generel drøftelse af strejke og deltagelse i sådanne.</p> <p>Elevrådet arbejder på et "farvel" arrangement til Boserup.</p>	
4.	<p>Opfølgning på mangfoldighedworkshoppen</p> <p>Der var en god stemning, selvom folk var trætte. Nogle blev provokeret af Lises oplæg.</p> <p>Mange gode drøftelser i grupperne.</p> <p>Mikkeline har skrevet gruppernes input sammen i bilag 1.</p> <p>Vigtigt for medarbejderne, at der kommer en opfølgning på workshoppen. Skolen vil drøfte i udviklingsgruppen, hvordan vi arbejder videre med begrebet samt indsatser d.a.</p> <p>De forældrerepræsentanter, som deltog i workshoppen, vil komme med et forslag til starten på et princip om mangfoldighed, som sendes i høring i personalegruppen.</p>	Bilag 1
5.	<p>Kommunikation mellem skolebestyrelse og forældrene – hvordan og hvilke platform</p> <p>Drøftelse af, hvordan får SB skabt en platform, hvor det er nemt for de øvrige forældre at kommunikere med forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen.</p> <p>Kirstine og Natasja vil udarbejde et oplæg om mulighed for kommunikation via forskellige platforme. Punktet tages op på et af</p>	



	de kommende møder.	
6.	<p>Princip for underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen</p> <p>Enighed om at indholdet overordnet i princippet var ok, men Mikkeline og Helene vil lave et forslag ud fra den skabelon de øvrige principper er udarbejdet efter.</p>	Bilag 2
7.	<p>Kort Orientering vedr. henvendelse til politikere og fremadrettet proces</p> <p>Brug Folkeskolen har også skrevet et brev til politikkerne vedr. manglerne i helhedsrenoveringen af skolen. Mikkeline skriver til Lorry vedr. byggesagen og elevrådets breve til politikkerne. Punktet bliver et fast punkt på dagsordenen til SB-møderne</p>	Bilag 3
8.	<p>Kort evaluering af musikprojekt på mellemtrinnet</p> <p>Eleverne evaluerer projektet i uge 50. Der var en del forældre, der synes projektet var for meget på de voksnes præmisser, og det var et alt for stort tidsforbrug, der var brugt til projektet i forhold til output. Skolen vil ikke deltage i dette projekt mere. SB ønsker en udmelding efter elevernes evaluering af projektet.</p>	
9.	<p>Meddelelser, som der kan spørges ind til på mødet.</p> <p>Der har været afholdt møde vedr. sikker skolevej, hvor Lokaludvalg, repræsentanter fra Områdefornyelse, Sikre skoleveje og skolen deltog. Et rigtig godt møde, hvor der kom forskellige forslag, som der arbejdes videre med – i Områdefornyelsesregi. Sikre skoleveje fik forskellige gode input, men budgettet er stramt og flere skoler skal prioriteres. Der har i november været afholdt møde med Skov- og Naturstyrelsen og Naturcentret i Roskilde Kommune. Skov- og Naturstyrelsen har opsagt lejemålet med Bavnehøj Lejrskole med udgangen af marts måned 2019. Skov- og Naturstyrelsen vil i stedet leje ud til Naturcenteret i Roskilde Kommunes Naturcentret har lagt planer for anvendelse af grunden. Naturcentret mener ikke, der er plads til et samarbejde med Bavnehøj Skole i deres planer.</p>	Bilag 4
10.	<p>Evt</p> <p>Glædelig jul 😊</p>	

Referent: KB

Næste SB-møde er tirsdag d. 22.01.19 kl. 17-19.